对外经济贸易大学留学生公寓

住 宿 申 请 表
Application for Residence on Campus 
	姓 名
Name in Full
	
	性别
Sex
	□ 男Male

□ 女Female
	国 籍
Nationality
	
	婚姻状况
Marital Status
	□已婚Married

□单身Single

	学习类别
Study Program
	□研究生Postgraduate

□本科生Undergraduate

□进修生Non-degree
	预计学习期限
Planned Study Duration
	        年(Y)     月(M) 至To      年(Y)      月(M)

	费用支付方式
Payment by
	□自费Self-supporting

□奖学金Scholarship

□其他Other
	预计住宿时间
Planned Residence Duration
	        年(Y)     月(M) 至To      年(Y)      月(M)

	住房选择
Preferred Residency
	□ 汇宾公寓Huibin House (#6 Building)
	□标准间Double-bedded 

□套间Suite

	
	□ 汇德公寓Huide House (#0 Building)
	□中单元 Middle Apartment

□边单元Side Apartment

	
	□ 汇才公寓Huicai Houset (#5 Building)
	□

	备  注
Your remarks

	说  明 (Notes):
1. 如果您打算住在校内留学生公寓，请在认真填写《留学生公寓住宿申请表》后，连同《入学申请表》一块寄回国际学院，以便我们根据您的选择事先做好安排；

If you plan to reside on campus, please fill out this Application for Residence on Campus in black letters and send it back to the School of International Education together with your application form for study at UIBE. 

2. 如果您对同住人选有何要求，请直接在“备注”栏中注明，我们将在照顾国籍和生活习惯的前提下争取按您的要求安排同屋；

To provide you the most suitable room, please inform us of any roommate preference or your personal habits in remarks section of this application.

3. 您入住时需要交纳100美元或1,000元人民币的住宿押金，此押金将在退宿时凭押金收据退还；

A deposit of US$100/RMB1,000 is required and will be refunded when you check out.
4. 由于我校留学生公寓主要是根据学习期限来安排住宿，而且长期留学生房费比较低廉，因此如果您作为一个长期留学生，因您的自身原因而需要在学习结束之前提前离宿，您将需要按照短期留学生费用标准交纳房费；

As a long-term student, you will receive a discount on rent. However, if you need to leave before 3 months, you are expected to repay the difference between long-term and short-term prices.

5. 由于汇宾公寓客房资源有限，开学之前原则上不安排留学生单人包间，如果您确实需要单人包间，请在备注中注明您的选择。我们将在开学报到结束后，根据实际情况和您的意愿，按照先来后到的原则统一进行调整，请您予以谅解和配合。
If you choose to live along at Huibin House (#6 Building), please indicate in the remark section. Please note that only after the registration is completed, can we determine whether we can meet your request. 
6. 所有学生在入住前需要与国际学苑签定一份住宿协议书。 

Please be aware that you are required to sign a contract of residence with UIBE’s International students Center when you move in.
        

	申请人签名：
Your signature                                   
	日 期：           年           月          日
Date              (Y)          (M)         (D)

	
	

	校 方 决 定: 
UIBE’s Decision


